

CUMHURBAŞKANI KARARI

**Karar Sayısı: 10364**

488 sayılı Damga Vergisi Kanununa ekli (1) sayılı tabloda yer alan bazı kâğıtlara ait maktu vergi tutarlarının yeniden belirlenmesi hakkındaki ekli Kararın yürürlüğe konulmasına, mezkûr Kanunun mükerrer 30 uncu maddesi gereğince karar verilmiştir.

5 Eylül 2025

Recep Tayyip ERDOĞAN
CUMHURBAŞKANI

**5/9/2025 TARİHLİ VE 10364 SAYILI CUMHURBAŞKANI KARARININ EKİ
KARAR**

MADDE 1- (1) 1/7/1964 tarihli ve 488 sayılı Damga Vergisi Kanununa ekli (1) sayılı tablonun “IV.Makbuzlar ve diğer kâğıtlar” başlıklı bölümünün “2. Beyannameler (Bu beyannamelerin sadece bir nüshası vergiye tâbidir):” fıkrasında yer alan maktu vergi tutarları aşağıdaki şekilde belirlenmiştir.

a) Yabancı memleketlerden gelen posta gönderilerinin gümrüklenmesi için postanelerce gümrüklere verilen liste beyannamelerde yazılı her gönderi maddesi için	(7,00 TL)
b) Vergi beyannameleri: ((f) bendi dâhil olmak üzere, beyanname verme süresi içerisinde düzeltme amacıyla verilen beyannameler hariç)	
ba) Yıllık gelir vergisi beyannameleri	(1.000,00 TL)
bb) Kurumlar vergisi beyannameleri	(1.350,00 TL)
bc) Katma değer vergisi beyannameleri	(665,00 TL)
bd) Muhtasar beyannameler	(665,00 TL)
be) Diğer vergi beyannameleri (damga vergisi beyannameleri hariç)	(665,00 TL)
c) Gümrük idarelerine verilen beyannameler	(1.350,00 TL)
d) Belediye ve il özel idarelerine verilen beyannameler	(495,00 TL)
e) Sosyal güvenlik kurumlarına verilen sigorta prim bildirgeleri	(495,00 TL)
f) 31/5/2006 tarihli ve 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunu uyarınca verilmesi gereken aylık prim ve hizmet belgesi ile muhtasar beyannamenin birleştirilerek verilmesiyle oluşturulan beyannameler	(790,00 TL)

99

MADDE 2- (1) Bu Karar yayımı tarihini izleyen aybaşında yürürlüğe girer.

MADDE 3- (1) Bu Karar hükümlerini Hazine ve Maliye Bakanı yürütür.

**01/EKİM/2025 DEN İTİBAREN UYGULANMAK ÜZERE
BEYANNAMELERİN DAMGA VERGİSİ TUTARLARI ARTIRILDI**

08/09/2025

06/09/2025 Gün ve 33009 Sayılı Resmi Gazete de yayımlanan 10364 Sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı ile 01/EKİM/2025 den itibaren yürürlüğe girmek üzere Beyannamelerden alınan Damga Vergisi maktu tutarları artırılmıştır.

Bilanço, Gelir Tablosu, İşletme Hesabı Özeti ve Serbest Meslek Özetinden alınan Maktu Damga vergi tutarları **ARTIRILMAMIŞTIR**. Eski tutarların uygulanmasına devam edilecektir.

BEYANNAME ÇEŞİDİ	30/09/2025' e KADAR	01 / EKİM / 2025 'den İTİBAREN
Yıllık Gelir Vergisi Beyannamesi	672,40 TL	1.000,-TL
Kurumlar Vergisi Beyannamesi	898,20 TL	1.350,-TL
Birleştirilmiş Muh. Bey. & Aylık Sigorta Prim Bildirgesi (MUHSGK)	526,00 TL	790,-TL
Geçici Vergi Beyannamesi	443,70 TL	665,-TL
Katma Değer Vergisi Beyannameleri	443,70 TL	665,-TL
Muhtasar Beyanname	443,70 TL	665,-TL
Diğer Vergi Beyannameleri (Damga Vergisi Beyannameleri hariç)	443,70 TL	665,-TL
Gümrük İdarelerine verilen Beyannameler	898,20 TL	1.350,-TL
Belediye ve il özel idarelerine verilen Beyannameler	329,30 TL	495,-TL
SGK verilen sigorta prim Bildirgeleri	329,30 TL	495,-TL
MALİ TABLolar	Değişmedi	Değişmedi
Bilanço	518,20 TL	518,20 TL
Gelir Tablosu	247,40 TL	247,40 TL
İşletme Hesabı Özeti	247,40 TL	247,40 TL
Serbest Meslek Özeti	247,40 TL	247,40 TL